
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag d. 03.01.2018 Afdeling 1 Dybbølvej  

  

  

Tilstedeværende: Henrik, Peter, Michele, Majbritt, Birgitte, Jannie  

  

- Kælderen i dobbelthusene. Der er store problemer med fugt og endda vand. Michele og Majbritt 

sørger for besked til kontoret.  

  

- Rør under S-huset. Der er okker i vandet nogen steder. Svend kender til problemet. Jannie sørger 

for besked til kontoret. Dette er givet pr. tlf. til Bjarne.  

  

- Kabel-TV. Birgitte har kontaktet Stofa, og der er netop lavet en 4-5 årig aftale ifb. renoveringen. 

Hele foreningen har fået tilbud fra Dansk Kabel TV.  

  

- Dato for sommerfest fastsættes i marts.  

  

- Der er problemer med parkering pga. renoveringen. Der er mange varevogne, og beboerne må 

parkere i sidegaderne. Det er nok noget vi må leve med.  

  


